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Το έλεος του Θεού είναι μεγάλο. Ο γερο-Ιωσήφ μας είχε ειπεί, ότι όχι μόνο με τη 
Θεία Λειτουργία, αλλά και με την προσευχή μπορείς να βγάλεις ψυχή από την 
κόλαση.

Προσευχότανε ο Γέροντας Ιωσήφ για μια ψυχή αρκετό καιρό.

Και στο τέλος νομίζω, ότι μας είπε, είδε όραμα, που η ψυχή είπε: «Μεγάλη μου 
ημέρα σήμερα.

Πηγαίνω εις το καινούργιο μου σπίτι».

Και ούτω πληροφορήθηκε ότι σώθηκε η ψυχή.

Πηγή: Γέροντας Εφραίμ Κατουνακιώτης, Έκδοση Ι. Ησυχαστηρίου «Άγιος Εφραίμ» 
Κατουνάκια Αγίου Όρους, Α’ έκδοση 2000.


